
Generalforsamling 13 august 2023 
 

Dagsorden 
 
1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere. 
2. Bestyrelsens beretning. 
3. Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab. 
4. Forelæggelse og godkendelse af næste års budget samt fastsættelse af kontingent. 
5. Indkomne forslag. 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 
7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 
8. Eventuelt. 
 
Formanden bød velkommen. 
 
Punkt 1. 
Christa Hector Knudsen blev valgt som dirigent. 
Dirigenten meddeler herefter, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt i henhold til 
vedtægterne. 
Tilstede 28 personer hvoraf de 19 var stemmeberettigede. 
 
Punkt 2 
Formandens beretning er blevet sendt ud inden generalforsamlingen. 
 
Spørgsmål; hvorfor er Fyllavej ikke blevet ordnet, når der var meldt ud den snart blev: 
Svar: kort efter der var meldt ud, den blev ordnet, blev vejret så godt og vejene så tørre, at det 
blev vurderet at vente til de andre skulle ordnes, så der ikke skulle bestille en ekstra kørsel fra 
Kæmpe. 
Han bliver dog kontaktet så nu skulle det gerne snart være ordnet - alle vejene trænger til en 
ordentlig tur efter al den regn vi har fået i juli. 
 
Skraldemanden kan ikke komme på Fyllavej pga. grene fra Enghaven, så folk må flytte deres 
skraldespand for at få den tømt.  
Der bliver rådet til kommunikation. 
En fremmødt fortæller, at der er skrevet til en beboer på Fyllavej, at hvis deres grene ikke er 
fjernet på et givet tidspunkt, og der ikke gives besked om, at det ikke må gøres, gør naboerne det 
selv. 
 
Det blev oplyst, at det er Obel, der har overtaget Klaus kloak, men det er de samme, der kører 
bilerne og de tager 906 kr. for en tømning. 
 
Punkt 3 
Regnskabet blev gennemgået. 
 
42.070 kr. i indtægter. 39.743 kr. i udgifter. 2327 kr. = overskud. Kassebeholdningen er 52.279 kr. 



 
Spørgsmål: hvor længe vi gerne vil have en hjemmeside, den koster penge? 
 
Svar: Det har kostet ekstra penge at skifte administrator, det skulle være i orden . Bestyrelsen vil 
gerne beholde den, da folk bruger den. 
 
Spørgsmål: hvad har ændret sig i Enghavens bestyrelse, siden de vil betale mere? 
 
Svar: Enghaven har fået en ny bestyrelse. Enghaven betaler pr medlem. 
 
Regnskab godkendt. 
 
Punkt 4 
Næste års budget blev fremlagt og godkendt. Kontingentet er vil være uændret. 
 
Punkt 5 
Ingen indkomne forslag. 
 
Punkt 6 
Valg af bestyrelse 
3 på valg Peter Manscher, Michael Jensen og Jens Chr, Knudsen. Alle modtog genvalg. 
Anne (Femvej) og Maja Fyllavej 13 blev valgt som suppleanter. 
 
Punkt 7 
Christa og Preben Svanekær blev genvalgt 
 
 
Punkt 8 
Er det en god/dårlig ide at holde generalforsamlingen i august? 
Det passer fint for dem, der også er med i drænlauget, at det afholdes samme dag. 
 
Vil det være en fordel at asfaltere 2 – 3 m op ad vejene fra Osvejen?  
Ingen indvendinger. 
 
Der kom et spørgsmål om grundejerforeningen kan gøre noget i forbindelse med dem der ikke 
klipper deres hæk, og hækken generer andre bl.a. skraldemænd, post osv. 
Svar: grundejerforeningen har ikke lovhjemmel til at gøre noget, det er kun kommunen. 
Bestyrelsen tager det op på næste møde og drøfter, om der er mulighed for selv at sende en 
skrivelse rundt og hvad den evt. skal indeholde. 
 
 
Formanden afsluttede med at takke for det store fremmøde og det hyggelige/stille og rolige møde, 
og meddelte desværre også at det bliver hans sidste år som formand. 
 
 


